

KELAS PENGAJIAN ALKITAB DALAM TALIAN ISTIMEWA PERCUMA

Membaca Alkitab secara teratur dan konsisten mempunyai beberapa faedah. Pertama, Alkitab menunjukkan kepada kita watak Tuhan dan memberikan kita penyataan Tuhan tentang DiriNya kepada umatNya. Dalam setiap bahagian Alkitab, kita melihat watak Tuhan yang kudus, tidak berubah, setia, pemurah, dan pengasih.

Cahaya Yang Bergemilangan

Gambaran Besar Tentang Alkitab



"Firman-Mu lampu bagi kakiku dan cahaya bagi jalanku."
Mazmur 119:105

Buku Kerja Pelajar



Penerbitan Kristian

HURAIAN KURSUS

Cahaya Yang Bergemilangan (Gambaran Besar Tentang Alkitab) memberikan asas kefahaman yang sangat baik dalam pengetahuan keseluruhan Alkitab dan ianya disesuaikan untuk memenuhi dan memberikan gambaran yang luar biasa keseluruhan tentang rancangan Allah untuk manusia. Kursus ini memberi gambaran keseluruhan Alkitab, buku-bukunya, topik dan prinsip doktrin utama. Ia adalah padat dengan fakta menarik tentang Alkitab dan ia juga renungan sangat mendalam. Pelajar akan diberi arahan praktikal tentang cara mempelajari Alkitab untuk dirinya sendiri dan terus meneroka kekayaannya untuk kehidupan Kristian yang sukses.

Jangka Masa - Kursus ini terdiri daripada **20 kelas**, akan dijalankan tiap-tiap dua minggu pada malam dalam tempoh 10 bulan. Ia akan dilakukan melalui Zoom dengan peluang untuk perbincangan dan perkongsian mengenai penerapan kebenaran rohani dalam diri kita kehidupan Kristian.

Garis panduan dan komitmen Kursus TEE - **Cahaya Yang Bergemilangan** (Gambaran Besar Tentang Alkitab)).

- (a) **Jangka Masa** -: Kursus ini terdiri daripada 20 kelas, yang akan dijalankan dua minggu sekali dalam tempoh 10 bulan. Ia akan dilakukan melalui Zoom dengan peluang untuk perbincangan dan perkongsian mengenai penerapan kebenaran rohani dalam kehidupan Kristian kita.
- (b) Pelajar diingatkan supaya: Membuat kajian di rumah dan ujian Pelajaran sebelum menghadiri Kelas Online. Persediaan membantu dalam perbincangan kelas Kumpulan. Setiap pelajar dikehendaki berkongsi satu titik bawa pulang untuk aplikasi praktikal.
- (c) Soalan Perbincangan akan dihantar 7 hari sebelum setiap kelas untuk disediakan oleh pelajar.
- (d) Zoom Jemputan untuk Kelas Dalam Talian mengikut jadual akan dihantar oleh TEE Malaysia.
- (e) Tugas - : Pelajar diberi arahan praktikal tentang cara mempelajari Alkitab untuk dirinya sendiri dan untuk terus meneroka kekayaannya untuk kehidupan Kristian yang berjaya. Tugas mudah untuk aplikasi praktikal dalam kehidupan Kristian kita akan diberikan.
- (f) Peperiksaan Akhir - : Pada akhir pelajaran yang lepas, peperiksaan ringkas akan diberikan, dan sepenuhnya berdasarkan Buku Teks – Cahaya Yang Bergemilangan .
- (g) Pemberian sijil - : Setelah tamat dan memenuhi keperluan, sijil penyediaan akan dikeluarkan oleh TEE Malaysia.

Pendaftaran dan Maklumat:

Dr Raymond Lee @ +6012 317 8187 / Hellen Gumek @ +60 12-878 4958

Yuran: PERCUMA (Memerlukan pembelian buku teks - Cahaya Yang Bergemilangan @ RM 20.00 setiap salinan)

Kursus ini menggunakan bahan yang dibangunkan oleh SEAN International yang berpangkalan di UK, sebuah badan inter-denominasi yang didedikasikan untuk menulis kursus Alkitab untuk TEE lebih 40 tahun. Kursus TEE digunakan di lebih 100 negara dan lebih daripada 80 bahasa. Anda boleh mengetahui lebih lanjut mengenai SEAN International dan kursus-kursus yang ada tersedia dengan melayari laman web kami: www.seaninternational.com



Tarikh Bermula: TBA (akan di beritahu)

Kekerapan: Dua minggu sekali

Kaedah: Kelas Zoom Dalam Talian

Masa: 8.00 Malam - 9.30 Malam

Tempuh Krsus: 10 Bulan

Tarikh Tutup Pendaftaran: TBA (akan di beritahu)

PELAJARAN	
1A. Bagaimana Alkitab Diumpamakan	6A. Kitab-Kitab Sejarah (3)
1B. Cara Menggunakan Alkitab	6B. Kitab-Kitab Puisi
2A. Bagaimana Alkitab Telah Ditulis	7A. Mesej Para Nabi (1): Hukuman
3A. Susunan Kitab dan Sejarah Alkitab	7B. Mesej Para Nabi (2): Penyelamatan
3B. Kitab-Kitab Taurat (1): Kejadian	8A. Latar Belakang Perjanjian Baru.
4A. Kitab-Kitab Taurat (2): Umat Israel	8B. Empat Kitab Injil
4B. Kitab-Kitab Taurat (3): Keluaran ke Ulangan	9A. Kitab Kisah Para Rasul
5A. Kitab-Kitab Sejarah (1)	10A. Surat kepada Jemaah di Filipi
5B. Kitab-Kitab Sejarah (2)	10B. Kitab Wahyu

Cahaya Yang Bergemilangan - BORANG PERMOHONAN PELAJAR TEE - DATA PERIBADI

(Untuk menghantar Kembali ke TEEM @ What Apps 012-3178187)

NAMA PENUH (mengikut NRIC):	Umur:	<input type="checkbox"/> Lelaki <input type="checkbox"/> Perempuan
	Tarikh lahir:	
Nama lain:	Tempat lahir:	
	Alamat Sekarang:	
	E-mel:	
	Kewarganegaraan:	
Alamat Gereja:	Rumah (Tel.):	
	Mobile:	
	Denominasi:	
	Tahun menerima Kristus:	